

55

PC. 1-4. 81

Berlin ✓
Nuclear

Extract from: C-2(62)45

Meeting held 12th September 1962

VI. FUTURE BUSINESS

36. The CHAIRMAN recalled that the Council had agreed at its last meeting to start a discussion on NATO Defence Policy, on the basis of NDP/62/10, at a special private meeting at 10.30 a.m. on Tuesday, 18th September. He suggested that at the meeting discussion might also begin on Berlin Contingency Planning, on the basis of SGM-479-62, the Standing Group appraisal of the Major Commanders' Berlin Contingency Plans, and PC/62/581.

37. The COUNCIL:

~~approved the above proposal~~VI. PROCHAINS SUJETS D'ETUDE

36. Le PRESIDENT rappelle au Conseil qu'au cours de sa dernière réunion il a décidé d'ouvrir le mardi 18 septembre à 10h30, au cours d'une séance privée spéciale, un débat consacré à la politique de défense de l'OTAN, sur la base du NDP/62/10. Il pense qu'à cette réunion le Conseil pourrait également aborder la discussion des plans de circonstance pour Berlin, sur la base du SGM-479-62, de l'appréciation par le Groupe Permanent des plans de circonstance pour Berlin établis par les Grands Commandements, et du PO/62/581.

37. Le CONSEIL :

~~fait sienne la proposition ci-dessus.~~